
Spotkanie Komisji w dniu 17 lutego 2022 r.  

 

Spotkanie Komisji odbyło się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem aplikacji MS Teams). 

W spotkaniu uczestniczyły również  zaproszone osoby, reprezentujące Wnioskodawców 

ubiegających się o utworzenie studiów: 

− analityka medyczna – dr n. farm. Rafał Podgórski, 

− stosunki międzynarodowe- dr hab. Grzegorz Bonusiak, prof. UR , 

−  studia podyplomowe z etyki dla nauczycieli- dr hab. Beata Guzowska, prof. UR 

 

W pierwszej części posiedzenia Komisja zajmowała się opiniowaniem programów 

studiów dla tworzonych w Uczelni kierunków studiów: 

− administracja, studia I i II stopnia o profilu ogólnoakademickim, 

− analityka medyczna – jednolite studia magisterskie o profilu praktycznym,  

− optyka okularowa – studia pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim,   

− stosunki międzynarodowe, studia pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim. 

Komisja, po zapoznaniu się z przedstawioną przez wnioskodawców  koncepcją 

kształcenia dla powyższych kierunków studiów oraz stanowiskiem Działu Jakości 

i Akredytacji w zakresie  formalnej oceny dokumentacji wniosków o uzyskanie pozwolenia na 

utworzenie studiów, poparła ideę  ich utworzenia i pozytywnie zaopiniowała programy 

studiów.  

 W ramach dalszych prac Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Senatu 

UR w sprawie ustalenia programów studiów dla kierunku odnawialne źródła energii 

i gospodarka odpadami, studia I i II stopnia o profilu ogólnoakademickim oraz w sprawie zmian 

w programach studiów pierwszego stopnia na niniejszym kierunku. Zgłoszone przez 

Kolegium Nauk Przyrodniczych zmiany w programach wynikały z zaleceń i rekomendacji 

sformułowanych w raporcie z wizytacji programowej Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

 Ostatni punkt posiedzenia stanowiło zaopiniowanie projektu Uchwały Senatu 

w sprawie ustalenia programu kwalifikacyjnych studiów podyplomowych z etyki dla 

nauczycieli. Komisja, po zapoznaniu się koncepcją kształcenia dla tych studiów oraz 

stanowiskiem Działu Kształcenia Podyplomowego, podjęła uchwałę w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania programu studiów podyplomowych.   

 

 

 


